

Title (en)

A FRAME STRUCTURE FOR CARRYING STRETCHERS.

Title (de)

GESTELLRAHMEN ZUM FÖRDERN VON TRAGEN.

Title (fr)

STRUCTURE DE CHASSIS POUR LE TRANSPORT DE CIVIERES.

Publication

**EP 0136303 A1 19850410 (EN)**

Application

**EP 84900761 A 19840130**

Priority

SE 8300689 A 19830209

Abstract (en)

[origin: WO8403040A1] The structure is intended for equipment of passenger spaces in vehicles. The structure includes a system of arches (5-10) connected with each other by means of side tubes (34, 35) and top tubes (36, 37). The structure formed in this way is fixed within the vehicle against supporting elements (2, 3) by means of holders (38) for expandible elements (46), said holders being characteristic of the invention. The holders are movable along the said tube (34 to 37) so that the expandible elements (46) may be fastened against the supporting elements (2, 3) independently of where the latter are situated in relation to the arches.

Abstract (fr)

La structure est destinée à l'équipement des espaces pour les passagers dans des véhicules. La structure comprend un système d'arceaux (5-10) reliés entre eux à l'aide de tubes latéraux (34, 35) et de tubes supérieurs (36, 37). La structure ainsi formée est fixée à l'intérieur du véhicule contre des éléments de support (2, 3) à l'aide de support (38) pour les éléments extensibles (46), ces supports étant l'une des caractéristiques de la présente invention. Ils sont mobiles le long du tube (34 à 37) de sorte que les éléments extensibles (46) peuvent être fixés contre les éléments de support (2, 3) indépendamment de l'emplacement de ces derniers par rapport aux arceaux.

IPC 1-7

**A61G 1/06**

IPC 8 full level

**A61G 1/06** (2006.01); **A61G 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61G 1/06** (2013.01); **A61G 3/0825** (2013.01); **A61G 3/0858** (2013.01); **A61G 2220/10** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8403040 A1 19840816**; EP 0136303 A1 19850410; SE 8300689 D0 19830209; SE 8300689 L 19840810

DOCDB simple family (application)

**SE 8400029 W 19840130**; EP 84900761 A 19840130; SE 8300689 A 19830209